

တင်ဒါလမ်းညွှန်ချက်များ

တင်ဒါရွေးချယ်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များ

၁။ တင်ဒါရွေးချယ်မှု လုပ်ငန်းစဉ်များအား အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်-

စဉ်	အကြောင်းအရာ	နေ့ရက်နှင့်အချိန်ကာလ
(က)	သတင်းစာနှင့်ဝန်ကြီးဌာန Website တွင် ကြော်ငြာမည့်ရက်	(၅-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့
(ခ)	တင်ဒါပုံစံဝယ်ယူရမည့်ရက်	(၆-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့မှ (၁၅-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့အထိ (ရုံးချိန်အတွင်း)
(ဂ)	ပင်စင်ဦးစီးဌာန၏ Website ရေးဆွဲ တည်ဆောက်ခြင်းနှင့် ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းများအား အသေးစိတ် ရှင်းလင်းခြင်း	(၁၆-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့ နံနက် (၁၀:၀၀) နာရီ
(ဃ)	တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများ တင်သွင်းရမည့် ရက် (Proposal)	(၁၉-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့ (ရုံးချိန်အတွင်း)
(င)	နည်းပညာဆိုင်ရာ တင်သွင်းလွှာများအား စိစစ်အကဲဖြတ်ခြင်း (ပဏာမကုမ္ပဏီများ အား စိစစ်ရွေးချယ်ပါမည်။) (နည်းပညာဆိုင်ရာ ၇၀% ရမှသာ ပဏာမကုမ္ပဏီ အနေဖြင့် ရွေးချယ်ပါမည်။)	(၂၆-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့မှ (၂၇-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့အထိ
(စ)	ပဏာမရွေးချယ်ထားသည့် ကုမ္ပဏီများမှ Presentation ပြုလုပ်ခြင်း	(၂၈-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့
(ဆ)	ပဏာမစိစစ်ရွေးချယ်ထားသော ကုမ္ပဏီများ၏ ဈေးနှုန်းတင်သွင်းလွှာများအား ဖွင့်ဖောက်ခြင်းနှင့် တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ခြင်း	(၂၈-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့
(ဇ)	တင်ဒါအောင်မြင်သော ကုမ္ပဏီအား အကြောင်းကြားခြင်းနှင့် ဝန်ကြီးဌာန Website တွင် ကြေညာခြင်း	(၂၉-၁၁-၂၀၁၈) ရက်နေ့

တင်ဒါတင်သွင်းခွင့်ရှိသောကုမ္ပဏီများ

၂။ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပင်စင်ဦးစီးဌာနမှ တင်ဒါခေါ်ယူသော Website ရေးဆွဲ တည်ဆောက်ခြင်း အကောင်အထည်ဖော်ရန်အတွက် တင်ဒါတင်သွင်းသော ကုမ္ပဏီများသည် မြန်မာ နိုင်ငံကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေအရ တရားဝင်ဖွဲ့စည်းထားသော သက်တမ်းရှိကုမ္ပဏီဖြစ်ရပါမည်။

တင်ဒါတင်သွင်းရန်အခြေခံညွှန်ကြားချက်များ

၃။ တင်ဒါတင်သွင်းရာတွင် နည်းပညာဆိုင်ရာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာ၊ ငွေကြေး ဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာများကို ရှင်းလင်းတိကျစွာ ထည့်သွင်းဖော်ပြရပါမည်။

၄။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့် ကုမ္ပဏီများသည် သတ်မှတ်ထားသော တင်ဒါစည်းမျဉ်း၊ စည်းကမ်း များနှင့် အချက်အလက်များကို သိရှိသဘောပေါက် နားလည်ရမည်ဖြစ်ပြီး တိကျစွာ လိုက်နာဆောင် ရွက်ရပါမည်။

တင်ဒါအာမခံကြေး

၅။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့် ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် တင်ဒါစပေါ်အာမခံကြေး ငွေကျပ် ၃၅၀,၀၀၀ (ကျပ်သုံးသိန်းငါးသောင်းတိတိ) ကို မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်၊ နေပြည်တော်တွင် PO Cheque မှုရင်းဖြင့် ငွေပေးသွင်းပြီးမှ တင်ဒါတင်သွင်းရပါမည်။ တင်ဒါအနိုင်ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီအား ထုတ်ပြန် ကြေညာပြီးနောက် (၇) ရက်အတွင်း ကျန်ကုမ္ပဏီများ၏ တင်ဒါအာမခံကြေးများကို ပြန်လည်ထုတ် ပေးသွားပါမည်။ တင်ဒါအနိုင်ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်ရန် စာချုပ် ချုပ်ဆိုပြီးနောက်မှ တင်ဒါအာမခံကြေးအား ပြန်လည်ထုတ်ပေးမည် ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါတင်သွင်းခြင်း

၆။ တင်ဒါကို ဥက္ကဋ္ဌ၊ တင်ဒါစိစစ်ရေးကော်မတီ၊ ပင်စင်ဦးစီးဌာန၊ စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီး ဌာန၊ နေပြည်တော်သို့ လိပ်မူ၍ တင်ဒါတင်သွင်းလွှာ မှုရင်း (၁) စုံ၊ မိတ္တူ (၂၀) စုံကို တင်သွင်းရပါ မည်။ ယင်းတင်သွင်းလွှာများကို ကုမ္ပဏီ၏ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးမှ လက်မှတ်ရေးထိုး တင်သွင်းရပါ မည်။

၇။ တင်ဒါတင်သွင်းလွှာများကို ၂၀၁၈ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၁၉) ရက်နေ့၊ (၁၆:၀၀) နာရီ နောက်ဆုံးထား၍ ပင်စင်ဦးစီးဌာန(ရုံးချုပ်)၊ နေပြည်တော်သို့ သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းချက် များနှင့်အညီ ပေးသွင်းရန်နှင့် သတ်မှတ်ကာလထက် ကျော်လွန်ပေးသွင်းသော တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ များအား လုံးဝ(လုံးဝ) ထည့်သွင်းစဉ်းစားမည် မဟုတ်ပါ။ တင်ဒါတင်သွင်းရာတွင် PO Cheque မှုရင်းကို တစ်ပါတည်း ပူးတွဲတင်ပြရပါမည်။

၈။ တင်ဒါတင်သွင်းလွှာများကို စာအိတ်ဖြင့်ထည့်၍ တင်သွင်းရာတွင် နည်းပညာဆိုင်ရာ အဆိုပြုလွှာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာများကို စာအိတ်တစ်အိတ်တွင်ထည့်၍သော်လည်းကောင်း၊ ငွေကြေးဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာကို သီးခြားစာအိတ်တစ်အိတ်တွင်ထည့်၍သော်လည်းကောင်း ချိတ်ပိတ်၍ တင်ဒါတင်သွင်းရပါမည်။ ချိတ်ပိတ်ထားမှုမရှိခြင်း၊ ပေါက်ပြဲနေခြင်း၊ ရေစိုစုတ်ပြဲနေခြင်းနှင့် e-mail မှတစ်ဆင့် ပေးပို့လာသည့် တင်ဒါအဆိုပြုလွှာများအား လုံးဝ(လုံးဝ) လက်ခံမည် မဟုတ်ပါ။

၉။ နည်းပညာဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာတွင် တင်ဒါတင်သွင်းသည့် ကုမ္ပဏီ၏ Company Profile များအား ပူးတွဲတင်ပြရမည်။ ထို့ပြင် ကုမ္ပဏီ၏ အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ခဲ့သော စီမံကိန်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းများနှင့် လုပ်ဆောင်နေသော နည်းပညာဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ၏ စာရင်းများအား ပူးတွဲဖော်ပြတင်သွင်းရပါမည်။

တင်ဒါအဆိုပြုဈေးနှုန်းတည်မြဲကာလ

၁၀။ ကုမ္ပဏီများမှ တင်သွင်းထားသော ငွေကြေးဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာတွင် ဖော်ပြထားသည့် စီမံကိန်းတန်ဖိုးများ၏ ဈေးနှုန်းတည်မြဲကာလကို ရက်(၁၈၀) သတ်မှတ်ပါသည်။

တင်ဒါတင်သွင်းမည့်ကုမ္ပဏီ၏ အရည်အသွေးသတ်မှတ်ချက်များ

၁၁။ တင်ဒါအားခိုင်မာသော နည်းပညာကုမ္ပဏီအချင်းချင်းပူးပေါင်း၍သော်လည်းကောင်း၊ ပြည်ပနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် နည်းပညာကုမ္ပဏီသော်လည်းကောင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်နိုင်ပါသည်။

၁၂။ တင်ဒါတင်သွင်းမည့်ကုမ္ပဏီ၏ အရည်အသွေးသတ်မှတ်ချက်များအား “အဆိုပြုလွှာများ၏ အရည်အသွေးကို စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ရန် သတ်မှတ်ချက်များ”တွင် အသေးစိတ်ဖော်ပြထားသည့် အချက်များပေါ်တွင် အခြေခံ၍ ထည့်သွင်းစဉ်းစား ရွေးချယ်သွားပါမည်-

- (က) တင်ဒါဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည့် နည်းပညာကုမ္ပဏီ၏ ကုမ္ပဏီ Profile ။
- (ခ) နည်းပညာကုမ္ပဏီအနေဖြင့် လွန်ခဲ့သည့်ငါးနှစ်အတွင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ဖူးသော Website ရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းများနှင့် Central Database ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် လုပ်ငန်းများကို အထောက်အထားများနှင့်အတူ ပူးတွဲတင်ပြရပါမည်။
- (ဂ) ဤဦးစီးဌာန၏ Software များဆောင်ရွက်ဖူးသူ၊ ပင်စင်လုပ်ငန်းစဉ်များ ဆောင်ရွက်ဖူးသူကို ဦးစားပေး စဉ်းစားပါမည်။
- (ဃ) ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး/ ပြည်နယ်အစိုးရ (သို့မဟုတ်) ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးဌာနတစ်ခုခုမှ အရည်အချင်းမပြည့်မီခြင်းနှင့် နာမည်ပျက်စာရင်းတွင် ကြေညာခံထားရခြင်း မရှိစေရပါ။

(စ) အထက်ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များအားလုံးအတွက် လိုအပ်သော စာရွက်စာတမ်းများအား ပြည့်စုံစွာမိတ္တူကူး၍ တင်ဒါတင်သွင်းလွှာတွင် တစ်ပါတည်း ပူးတွဲတင်ပြရပါမည်။

တင်ဒါကော်မတီ၏ ဆုံးဖြတ်ပိုင်ခွင့်

၁၃။ တင်ဒါကော်မတီအနေဖြင့် ကုမ္ပဏီများမှ တင်ဒါတင်သွင်းလာခြင်းအပေါ် သတ်မှတ်ချက်များနှင့် မကိုက်ညီသော ကုမ္ပဏီများကို အကျိုးအကြောင်းဖော်ပြရန် မလိုအပ်ဘဲ ငြင်းပယ်ပိုင်ခွင့် ရှိပါသည်။ တင်ဒါစိစစ်ရွေးချယ်ရာတွင် စီမံကိန်းတန်ဖိုးကိုသာ ကြည့်ရှုဆုံးဖြတ်မည်မဟုတ်ဘဲ တင်ဒါတင်သွင်းထားသောကုမ္ပဏီ၏ နည်းပညာမြင့်မားမှု၊ စီမံကိန်းများ အကောင်အထည်ဖော်လုပ်ဆောင်နိုင်ခဲ့သည့် စီမံကိန်းမှတ်တမ်းများနှင့် သရုပ်ပြလုပ်ဆောင်နိုင်မှုများကို မူတည်၍ ဆုံးဖြတ်ရွေးချယ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

တင်ဒါအနိုင်ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီအားထုတ်ပြန်ကြေညာခြင်း

၁၄။ တင်ဒါကော်မတီမှ ရွေးချယ်အနိုင်ရရှိသည့် ကုမ္ပဏီအား စီမံကိန်းနှင့်ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန Website (www.mopf.gov.mm) တွင် ကြေညာပေးသွင်းမည်ဖြစ်ပြီး ဖုန်း၊ Email တို့ဖြင့်လည်း ဆက်သွယ်အကြောင်းကြားပေးသွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ငွေကြေးဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာတင်သွင်းရမည့်ပုံစံ

၁၅။ တင်ဒါတင်သွင်းရာတွင် စီမံကိန်းအတွက် ကုန်ကျမည့်ငွေကြေးတန်ဖိုးများအား စီမံကိန်းလိုအပ်ချက်များအရ ငွေကြေးဆိုင်ရာ အဆိုပြုလွှာတွင် အတိအကျဖော်ပြတင်သွင်းရမည်။ စီမံကိန်းအတွက် ကုန်ကျမည့်တန်ဖိုးများအား ဖော်ပြရာတွင် တင်ဒါလမ်းညွှန်တွင်ဖော်ပြထားသည့် ပေးအပ်ရမည့်လုပ်ငန်းများစာရင်းအရ လုပ်ငန်းတစ်ခုချင်းအတွက် အသေးစိတ်တွက်ချက်၍ ကုမ္ပဏီမှ တာဝန်ရှိသူက လက်မှတ်ရေးထိုး တင်သွင်းရမည်။

တင်ဒါတင်သွင်းရာတွင်တင်ပြရမည့်စာရွက်စာတမ်းများ

၁၆။ ကုမ္ပဏီများအနေဖြင့် တင်ဒါတင်သွင်းရာတွင် အောက်ပါစာရွက်စာတမ်းများအား ပြည့်စုံစွာ တင်သွင်းရပါမည်-

- (က) တင်ဒါအဆိုပြုလွှာ
- (ခ) နည်းပညာဆိုင်ရာနှင့် ဝန်ဆောင်မှုဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာ
- (ဂ) ငွေကြေးဆိုင်ရာအဆိုပြုလွှာ
- (ဃ) စီမံကိန်းအကောင်အထည်ဖော်မည့်အစီအမံ

(င) ကုမ္ပဏီ၏ဝန်ဆောင်မှုများ

(စ) ပူးတွဲစာတမ်းများ-

(၁) ကုမ္ပဏီမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်(ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မည့်ကုမ္ပဏီအပါအဝင်)

(၂) အစိုးရနှင့်ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းများတွင် လုပ်ဆောင်ခဲ့သော စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများစာရင်း

(၃) ကုမ္ပဏီ၏ဝန်ထမ်းအင်အားစာရင်း

(၄) မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်တွင် တင်ဒါအာမခံငွေ ပေးသွင်းထားသော PO Cheque မှုရင်း